

Notulen van de 286^e vergadering van de Dorpsvereniging Midwolde te houden op donderdag 2 september 2021 om 19:30 ; bij Roelof

Aanwezig:

Roelof Kraak	voorzitter en secretaris
Petra de Bruin	penningmeester, Financiën
Siska Wieland	lid, Notulen, Financiën, Ledenadministratie
Anne Vogt	bestuurslid, Duurzaamheid

1. Vaststelling agenda

De agenda is vastgesteld

2. Notulen 285^e vergaderingen

Worden besproken (vaststelling komt later ivm niet doorsturen naar gehele bestuur)

3. Actie- en besluitenlijst

Wordt ook besproken

4. Vacatures bestuur

-Communicatie over gevolgen onderbezetting > Als we geen nieuwe mensen kunnen vinden voor het bestuur dan heeft dat tot gevolg dat we ons moeten gaan beperken tot alleen de lopende projecten en beheer Gastery. Uiteraard zoeken we nog steeds door. In de nieuwsbrief komt weer een oproep.

-Rol Anne in DuurZSaam gewijzigd> Anne is gestopt bij DuurZSaam

-Vervanging activiteitencoördinator/ nieuwsbrief/ webbeheer. > Roelof maakt een tekst voor in de nieuwsbrief (noodkreet)

5. Voortgang voorbereiding nieuwe aanvraag PAW MOL (Roelof/Anne)

-Bespreken globale voortgang > Er zijn inmiddels weer 3 bijeenkomsten geweest, de aanvraag moet begin oktober de deur uit. Het plan wordt weer steeds concreter nu, de teksten worden herschreven. De betrokken partijen zijn/worden ook weer geïnformeerd.

-Hernieuwde woningscans > Er zijn destijds scans gemaakt van een aantal woningen, deze worden weer uitgevoerd. Geprobeerd wordt dit bij dezelfde woningen weer te doen met een andere/nieuwe insteek (door een ander bedrijf)

-8 September: overlegprojectgroep met gemeenteraad

-16 September; snelkookpansessie > alle teksten die er dan liggen worden dan besproken.

6. Activiteiten

-Vervolg prijsuitreiking Bewust Wonen; Plan is ingediend en naar gemeente gestuurd. Verder tot op heden nog geen acties en dus kostendeclaraties. DuurZSaam heeft de regie. Dit wordt bij hun onder de aandacht gebracht.

-Bermbrigade 28 augustus > 7 mensen waren aanwezig. Al eerder hebben we als bestuur het standpunt ingenomen dat het opruimen van bermen beperkt zou moeten worden tot de doorgaande bewoonde wegen van Midwolde en niet langs de rijksweg en parkeerplaatsen als P&R. Echter is het aan DuurZSaam om, als mensen dat willen, ook andere trajecten mee te nemen. De veiligheid blijft een punt van aandacht.

-Actie DuurZsaam over groene daken, Hierover is een nieuwsbrief naar de leden uitgegaan. Deze actie is een snelle actie geweest., die we inhoudelijk zeker ondersteunen. We hebben hier in het bestuur echter onvoldoende gelegenheid gehad

om te overleggen. Een volgende keer gaan we voorstellen van leden eerst bespreken binnen het bestuur voordat we akkoord geven.

-Planning dorpsfeest >helaas nog steeds uitgesteld, we wachten de informatie weer af

7. Communicatie

-volgende nieuwsbrief

8. Financien

-stand van zaken. Volgende vergadering gaan we de huurplannen voor 2022 bespreken.

-Petra gaat met Ingrid overleggen over de omzet van de 1^e 3 kwartalen; we kunnen dan een prognose maken van de huuropbrengst over 2021.

- er zijn nog wat contributiefacturen niet betaald. Hier gaan Petra en Siska mee aan de slag

9. Projecten/ activiteiten

9.21 Onderhoud Theehuis ; regie: Roelof/ Jos Leber

-vergoeding aardbeving-schade ontvangen; voorstel volgt

9.2 Voortgang fietssnelweg: starten werkgroep met Lettelbert. regie: Peter / Frouwke Kuipers . Anne wil dit over nemen van Peter

9.3. Voortgang hokje begraafplaats; regie: Roelof

Deze week is de vergunningsaanvraag gepubliceerd

9.64 Voortgang bezwaar concept begraafplaatsenbeleid.

Gesprek geweest met wethouder Geertje Jacobi-Dijkstra op 21 mei. Tot nu toe geen reactie ontvangen.

10. Mededelingen / ingekomen stukken

-Uitnodiging Rita Hulst voor interview over beleid dorps- en wijkvoorzieningen gemeente Westerkwartier. Datum: 26 oktober. Roelof en Anne schuiven aan (teamsoverleg)

-Persbericht werkbezoek Blok bij gasopslag Grijskerk.

-Uitnodiging voor gesprek met B&W (Dorpenronde) op 11 oktober 18.45 tot 20.15.

Hier zijn we allen bij aanwezig. Mogelijke agendapunten > singelbeheer, communicatie (bv begraafplaatsbeleid, verplaatsen hokje) Olle Tuun, Mol,

- Er is een project geweest over het in stand houden van houtsingels. We blijven hier goed op letten en houden nog even vinger aan de pols bij de betrokken partijen wat betreft de stand van zaken.

11. Rondvraag

geen

12. Volgende vergadering 30 september 19.30 uur bij Anne

Datum	Actie	Door	Status/Update
12-6-2018	AVG uitwerken/beleidsdocument inzake plaatsen stukken	Roelof K./Peter	voorstel gereed, nog agenderen Peter neemt initiatief voor overleg met Roelof
7-3-2019	Onderzoeken of extra AED's aangeschaft moeten worden		Voorlopig geen prioriteit
10-10-2019	Onderhoudsplan theehuis	Jos	Mader overleg over meerjarenplan
10-10-2019	Happy Hour weer invoeren?	Roelof	Zodra dat weer kan
03-09-2020	Rommelmarkt	Bestuur	Zodra het weer kan
05-11-2020	Navraag bij gemeente over bestemming grasland Hummel	Roelof	Nog te doen
01-04-2021	na gaan denken om eigen risico opmerking bij deelname te gaan plaatsen	Bestuur	
01-04-2021	mail naar gemeente over dorpsbudget;	Roelof	Overleg met Rita Hulst
01-04-2021	AED cursus		Siska stemt af met Erik
03-06-2021	Contact met Peter in zake fietssnelweg	Roelof	
08-07-2021	Standpunt regelen 1/3 2/3 activiteiten	Bestuur	Najaar agendapunt
Datum	Besluit	Actie door	Status
28-1-2021	ALV maart 2021 niet fysiek maar via mail met stemformulier Gele Boekje via post verspreiden	allen	Vorbereiding 25 februari gereed
28-1-2021	Vacature secretaris invullen	allen	Oproep in nieuwsbrief en nadenken mogelijke kandidaten
03-06-2021	Inhoud vaststellen hoe meerjarenplan op te stellen	Jos	
02-09-2021			